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Beste collega’s,

Gisteravond hebben (DGCZ), (DGV) en ik gesproken met

EE, over de mogelijkheden van ziekenhuizen om bij te springen in geval dat we extra prikpower nodig hebben.

Niet heel veel nieuws te melden denk ik
,
maar ihkv de korte lijntjes deze update, zodat jullie iig weten dat dat

gesprek is geweest
1. Ik begreep datBE al contact had gehad met NLAZ (misschien met[IEE over hun mogelijke
volumes

2. BEE vraagtEEEom iets verder uit te werken en op papier te zetten wat de ziekenhuizen

kunnen bieden. Dit komt 1° helft volgende week, verwacht ik (niet super smart afgesproken) IN hoofdlijnen
kunnen de ziekenhuizen bieden

- zonder enige voorbereidingstijd een volume van 500k per week, op ~100 ziekenhuislocaties
- met genoeg voorbereidingstijd kan dit oplopen tot enkele malen dat volume,
-

uitnodigen is dan wel nog uit te zoeken; hoe doen we dat, in hoeverre kan dat met verrijkte brieven of anderszins
- even voor mijn eigen beeld; ik begrijp dat met de acute zorg de ziekenhuizen de vaccinatie ook rechtstreeks in

CIMS hebben geregistreerd. Ik heb niet scherp of dat klopt, hoe dat dan ging en ook of we zo iets dan ook aan

zouden kunnen als ze geen 40k medewerkers prikken maar 500k of 1mio
, bij de ziekenhuizen.

@EEFA kan jij daar op reageren?

Met vriendelijke groet,
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